

Certificate CN18/20687

The management system of

Changzhou JengYang Electronics Co., Ltd.

No. 28 Huashan Road, Changzhou New District,
Jiangsu Province, P.R. China



has been assessed and certified as meeting the requirements of

OHSAS 18001:2007

For the following activities

**Manufacture and assembly of stamping parts and plastic parts for computers,
the equipment for data communication, multimedia system and disk storage**

Further clarifications regarding the scope of this certificate and the applicability of OHSAS 18001:2007 requirements may be obtained by consulting the organization.

This certificate is valid from 6 November 2018 until 12 March 2021
and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.
Recertification audit due a minimum of 60 days before the expiration date
Issue 2. First certified by SGS on 19 June 2018
Organization certified since 6 November 2015

Authorised by

SGS CSTC Standards Technical Services Co., Ltd.
16F Century YuHui Mansion, No. 73 Fucheng Road, Beijing, P.R. CHINA 100142
t +86 (0)10 6845-6699 f +86 (0)10 6845-8121 www.sgscstc.com

Page 1 of 1



此为证书 CN18/20687 译本

下述组织

常州振扬电子有限公司

中国江苏省常州新区华山路 28 号



的管理体系已经过审核,并被证明符合下述要求

OHSAS 18001:2007

所涉及的活动范围覆盖

电子计算机,数据通信,多媒体系统设备和磁盘存储器用冲压件, 塑胶件的制造和装配

如需进一步澄清该证书的范围以及对 OHSAS 18001:2007 要求的适用程度,可向组织咨询获得

该证书的有效期自 2018-11-06 至 2021-03-12
并须经过符合要求的监督审核保持有效
持续认证至少在证书失效前 60 天执行
版本号 2. SGS 初次注册日期 2018-06-19
组织初始注册日期 2015-11-06

签署

通标标准技术服务有限公司
北京市阜成路 73 号世纪裕惠大厦 16 层 100142
电话: +86 (10) 6845-6699 传真: +86 (10) 6845-8121 www.sgs.com

第 1 页 共 1 页

